
Zápis z jednání Školské rady Gymnázia Blovice ze dne 30. 10. 2023 

Škola:  Gymnázium, Blovice, Družstevní 650  

Datum konání: 30. 10. 2023 od 16:00 hodin 

Místo konání: Gymnázium Blovice 

Přítomni: MUDr. Václav Šimánek, Ph.D., Ing. Pavel Čížek, doc. Ing. Václav Kotlan, Ph.D.,  
      Mgr. Pavlína Fialová, PaedDr. Milena Durasová 

 
Omluvena: Mgr. Růžena Písková, Ph.D. 
 
Host: Mgr. Marcela Šustrová, ředitelka Gymnázia Blovice 

Jednání řídila: Milena Durasová 

Program jednání školské rady: 
  
1. Zahájení, kontrola závěrů z minulého zasedání 

2. Seznámení s připomínkami k elektronicky schváleným dokumentům 

3. Výroční zpráva Gymnázia, Blovice, Družstevní 650, za školní rok 2022/2023 

4. Informace o aktuálním dění v Gymnáziu Blovice 

5. Různé 

 
ad 1) 
Zasedání školské rady zahájila předsedkyně školské rady M. Durasová a seznámila přítomné 
s navrženým programem jednání. Ten byl členy ŠR schválen.  
V úvodu zasedání byly členům k podpisu předloženy zápisy z minulých jednání školské rady.   
 
ad 2) 
M. Durasová poděkovala členům ŠR za rychlé elektronické schválení dvou aktualizovaných 
dokumentů – ŠVP a školního řádu (viz zápisy ze 4. 9. 2023 a z 25. 9. 2023) – a seznámila je 
s připomínkami, které byly k dokumentům vzneseny.  
  
ad 3)  
Nejdůležitějším bodem programu bylo projednání výroční zprávy o činnosti Gymnázia, 
Blovice, Družstevní 650, za školní rok 2022/2023. Výroční zpráva byla členům ŠR zaslána 
předsedkyní ŠR dne 19. 10. 2023 prostřednictvím e-mailu k prostudování. Členové školské 
rady mohli formulovat své připomínky, ty byly zaznamenány a výroční zpráva byla poté 
schválena. 
 
V. Šimánka ve zprávě zaujala zmínka o intervenci OSPOD u jednoho našeho žáka, P. Fialová 
z pozice třídní učitelky situaci objasnila. Jeho další připomínka byla vznesena v souvislosti se 
jménem ministra kultury Martina Baxy. 
 
ad 4)  
M. Šustrová informovala o ocenění, kterého se Gymnáziu Blovice dostalo. Dne 14. září 2023 
převzala z rukou ministra školství Mikuláše Beka bronzovou medaili MŠMT, která byla 
udělena našemu gymnáziu za vynikající pedagogickou činnost a příkladnou péči o kvalitu 
výchovně vzdělávacího procesu. 
 



M. Durasová poděkovala KÚ PK za finanční podporu, jež byla pro GB schválena v rámci 
dotačního titulu Podpora mezinárodní spolupráce dětí a mládeže v roce 2023, a popsala  
průběh výměnného pobytu mezi žáky partnerských škol Gymnázia Blovice a Gymnázia  
U Bílé věže Pößneck u příležitosti 50 let spolupráce.  
 
V. Kotlan informoval o úspěchu našich žáků v robotické soutěži (proběhla právě 30. 10. 
2023), které se každoročně zúčastňují týmy středních i základních škol z celého kraje. Letos 
nás reprezentovaly dva týmy – jeden v kategorii SŠ a druhý v kategorii ZŠ. Úspěch 
zaznamenaly obě sestavy. Starší žáci dojeli v rychlostní a dovednostní soutěži na 8. místě  
v konkurenci 23 týmů. Navíc vybojovali svým modelem tanku 2. místo v kategorii kreativity. 
Mladší tým pak dokonce obhájil loňské prvenství v kategorii kreativity pro ZŠ.  
 
M. Šustrová  hovořila o dalším ročníku festivalu středních škol Posviť si na budoucnost, která 
proběhla 13. a 14. 10. 2023 v areálu DEPO 2015, kde jsme chtěli žákům ZŠ představit 
Gymnázium Blovice. Velké poděkování patří panu MUDr. V. Šimánkovi, řediteli FN Plzeň, 
za aktivní účast v promovideu natočeném k této příležitosti.  
 
P. Fialová přiblížila exkurzi, kterou absolvovali žáci 3. roč. a žáci oktávy, 4. roč. a septimy 
navštěvující společenskovědní seminář. Byli přítomni na soudním líčení Krajského soudu  
v Plzni, jehož předmětem byl pokus o vraždu, který se měl na jaře letošního roku odehrát 
shodou okolností přímo v Blovicích. Následná diskuse s JUDr. Janem Špetou, soudcem 
tohoto soudu, byla pro žáky mimořádně přínosná. 
 
P. Fialová připomněla další akce, které již proběhly nebo jsou pro žáky v nejbližším období 
naplánovány (projekt Bankéři do škol, seminář Eurocentra Plzeň o EU, beseda Divoká 
Amazonie s Veronikou „Ankawi“ Valterovou, známou cestovatelkou, průvodkyní  
a antropoložkou, která posledních 17 let žije převážně mezi indiány v Jižní a Severní 
Americe, návštěvu ministra životního prostředí Mgr. Petra Hladíka, již zprostředkoval Martin 
Rybár, bývalý student GB, návštěvu divadelních představení, den plný pohybu pro všechny 
třídy nižšího gymnázia v Aree „D” - Centru sportu a zábavy atd. 
 
P. Fialová podala také informace o činnosti školního parlamentu a příležitosti žáků se takto 
podílet na aktivitách školy a předávání názorů žáků přímo vedení GB. 
V. Šimánek v této souvislosti zmínil zkušenost z FN Plzeň s elektronickou schránkou důvěry 
Nebojte se zeptat – pro podávání připomínek či podnětů mohou zaměstnanci využít e-
mailovou adresu, přičemž zůstanou v anonymitě. 
 
M. Šustrová informovala o probíhajících stavebních pracích spojených se zateplením školy  
a rekonstrukcí střechy školy. 
 
M. Durasová zmínila, že vzrůstá počet žáků s psychickými problémy a důležitost školních 
psychologů ve školách. Těch je bohužel nedostatek, protože tuto pozici smí zastávat jen ten, 
kdo absolvoval jednooborové studium psychologie na VŠ. Studium psychologie na 
pedagogických fakultách na tuto pozici nestačí. P. Čížek tuto informaci vnímá jako dobrý 
podnět pro MŠMT. P. Fialová objasnila, které problémy jako koordinátorka péče o duševní 
zdraví například řeší. 
 
M. Šustrová informovala o odchodu ze své pozice ředitelky školy plánovaném na konec 
školního roku.  
 
M. Durasová shrnula závěry jednání. ŠR bude svolána k dalšímu jednání v lednu či únoru, až 
se budou projednávat okolnosti výběrového řízení na pozici ředitele/ředitelky Gymnázia 



Blovice. Členům ŠR bude opět zaslána pozvánka prostřednictvím e-mailu. 
Usnesení:  
 
Školská rada projednala a schválila: 
• Výroční zprávu o činnosti Gymnázia, Blovice, Družstevní 650, za školní rok 2022/2023 
 
Školská rada bere na vědomí: 
• akce školy 
• uskutečnění příštího jednání školské rady v lednu či únoru 2024 

Zapsala: Milena Durasová 

MUDr. Václav Šimánek, Ph.D. …………………………… 
doc. Ing. Václav Kotlan, Ph.D. …………………………… 
Ing. Pavel Čížek …………………………………………… 
Mgr. Pavlína Fialová ……………………………………… 
PaedDr. Milena Durasová…………………………………. 
Na vědomí: 
Mgr. Růžena Písková, Ph.D. ……………………………… 
 


